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2017 yılının Nisan ayı ortalarında Fatsa yerel basınında gazeteler “ÖZLEM BİTİYOR!
ÇEVREYOLU HAYATA GEÇİYOR!”
başlıklı manşet haberler yapmışlar.

Bu iddia dönemin iktidar partisi milletvekili Ergün Taşçı’ya ait.

Haberin içeriği ve açılımı malumunuz...

Konuya muhatap işin süslü püslü cümlelerle açılımı.

Milletvekilinin müjdesinin üzerinden 7 yıl bitmek üzere.

Fatsa çevre yolunun halen adı bile yok.

Yerel basının ve muhalefet partilerinin ilçe başkanları dışında meseleyi konuşan bile yok.
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Unutuldu.

Konuyu kim hatırlattı?

İrfan Yahşi.

O yıla dahil yerel gazetelerde çıkan haberin küpürlerini attı, whatsappıma.

İrfan Yahşi’yi tanıyanlar ne kadar inatçı olduğunu bilirler.

Orta yerde toplumsal bir mesele varsa üzerine gider. Takibini yapar. Kurumlara başvurur.
Yargıya başvurur. Davalar açar.

Her karşılaştığımızda; “Sorumlu bir vatandaş olarak üzerime düşeni yapıyorum” der.

2017 yılının Nisan ayında vaat edilen çevre yolu haberini bulup üzerine yorumlar yaparak; “...
gazeteciler de bu işlerin fikri takibini yapma sorumluluğunu yerine getirmeliler ...” 
dedi.

Şimdi İrfan Yahşi’ye ne diyebiliriz?

Adam bulup buluşturuyor, takibini yapıyor ve söz verenlerin yüzüne yüzüne sözlerini çarpıyor.

Dedim ki; “HAKLISIN” 
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Fakat söz verenler şimdi nerede?

“ÖZLEM BİTİYOR! ÇEVREYOLU HAYATA GEÇİYOR!”

Ey; Ergün Taşçı...

Bir işi vaat ederken hiç mi planlanmayan bir işin altını doldurmadın?

Niye boş yere salladır?

Verdiğiniz sözün üzerinden 6 yıl geçmiş, 7. Yılın da yarısına gelmişiz.

Hani özlem bitecekti.

Bir bayram üzeri Fatsa’dan geçinde görün çileyi.

Özlem mi, yoksa çile mi anlarsınız o zaman...

*            *            *

KOKARCA İLE MÜCADELE ISKALANMIŞ DEĞİL

İklim değişikliği, küresel ısınma ve doğanın dengesini bozan diğer unsurların oluşturdukları
tehlike her geçen gün çoğalıyor.
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Bu yıl bölgemizde “Kokarca” böceği zararlılar arasında etkin yer aldı.

Fındık ürünü başta olmak üzere tüm sebze ve meyvelerimize zarar verdi.

Dokunduğu ürünü çürütüyor.

Tabii ki zararlı ile ilgili çalışmalar sürdürülüyor.

Zararlı ile mücadele planlamaları yapılıyor.

Bunun başında da Fatsa Ziraat Odası Başkanlığı var.

Geçen hafta Fatsa Ziraat Odası Başkanı Haydar Gürsu’yu ziyaret etmiştim.

Sayın Gürsu Fatsa Ziraat Odasının Kokarca zararlısıyla mücadelede başat kurum olduklarını
açıkladı.

Mutlu oldum.

Fatsa’nın bir kurumunun bir mücadelede üreticiler adına öncülük etmesi sevindirici bir gelişme.

Mücadeleyi tüm boyutlarıyla masaya yatırmaktalar.

Kurumda çalışan 15 Ziraat Mühendisi tarım danışmanıyla sahada faaliyet göstermekteler.

 4 / 6



VAADİN ÜZERİNDEN YEDİ YIL GEÇMİŞ
Salı, 26 Eylül 2023 12:23 - 

Bu çalışmaları Haydar Gürsu’nun ağzından duymak ciddiye alınması gereken gelişmelerdir.

Demek ki; olası olumsuz gelişmeler kurum ve kuruluşlar tarafından takip ediliyor ve çözüm
yolları aranıyor.

Kokarca ile mücadelenin bilimsel boyuta taşınması da  Haydar Gürsu’nun başarısı olarak
algılanmalı.

Çünkü Tarım Bakanlığı, Çevre Şehircilik Bakanlığı ve Ziraat Odaları Birliğini bu sürece dahil
etmek az iş değildir.

Haydar Gürsu ile kısa konuşmamdan ben böyle bir sonuç çıkardım...

*            *            *

Diğer taraftan sivil toplum ve siyasi partilerin bir bölümünün düzenlediği ve meseleye duyarlı
davranan çeşitli oluşumlar toplantılar düzenliyor.

Resmi kurumların dikkatini çekme amaçlı yapılan toplantıların bir bölümüde Fatsa’da yapıldı.

Pazartesi günü yapılan toplantıda zararlı ile mücadelenin detaylarına dair tartışmalar ortaya
konuldu.

İlgili bakanlıkların toplu mücadele yapması gerektiği tartışıldı.
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